



## Stanley Bullivant (1922 - 2023)

Stanley Bullivant, im Jahr 1922 in Bury, England, geboren, fand 1940 die Liebe seines Lebens in einem Tanzlokal, wo er seine zukünftige Frau kennenlernte. Das Paar bekam drei wundervolle Kinder: Michael, Ann und Peter. Im Laufe der Jahre wuchs ihre Familie weiter, und Stanley konnte sich über sechs Enkelkinder freuen.

Stan war Elektroingenieur bei der Marine und arbeitete während des Zweiten Weltkriegs in einer Munitionsfabrik. Er nahm an mehreren riskanten Landungen teil, bei denen Panzer an den Strand gebracht wurden.

Abseits des Dienstes war Stanley immer ein leidenschaftlicher Sportler, der sich besonders dem Rugby widmete. In seinen späteren Jahren genoss er entspannte Stunden mit Freunden, während er Domino und Snooker spielte. Diese geselligen Aktivitäten spiegelten seine Liebe zum Leben und zur Gemeinschaft wider.

Seine letzten Lebensjahre verbrachte er im Worthington Lake Care Home in Wigan.

Leider verstarb Stanley 2023, bevor sein Porträt und seine Kurzgeschichte offiziell im Kalender veröffentlicht wurden. Stanley bekam jedoch das endgültige Porträt zu sehen, das ihm nach dem Fotoshooting als gerahmtes Geschenk überreicht wurde, und wir sind sicher, dass alle, die ihn kannten, es in Ehren halten werden.

Herzlichen Dank für Ihren Beitrag zum Kalender 2024

■ ■ wissner-  
■ ■ bosserhoff

christoph meinschäfer  
F O T O G R A F I E



## Stanley Bullivant (1922 - 2023)

Stanley Bullivant was born in Bury, England, in 1922 and discovered the love of his life in 1940. Barbara entered his world at a local dance hall, and it quickly became evident that she was destined to be his future wife. The couple had three wonderful children: Michael, Ann and Peter. Over the years, their family continued to grow, and Stanley enjoyed six grandchildren.

Stanley was an electrical engineer in the Navy, and during the Second World War worked in an ammunitions factory. Away from the service, Stanley was always a keen sportsman, particularly keen on rugby.

In his later years, he enjoyed many relaxing hours socializing with friends while playing dominoes and snooker. These social activities reflected his love of life and community.

He has spent the last years of his life in the wonderful setting at Worthington Lake Care Home in Wigan which is where he shared his story during the photoshoot - evidently a very much-loved individual in the community.

In 2023, Stanley passed away, sadly before his portrait and short story was officially published within the calendar. However, Stanley did get to see the final portrait which was presented as a framed gift following the photoshoot taking place and we are sure it will be cherished fondly by those who knew him."

Thank you very much for your contribution to the 2024 calendar